
 
 
   
 
 

      
 

 
 

PROTOKOLL AU-MØTE 
 
Til :  AU - VTSK 
Fra :  Christopher Fevang – adm.sjef 
Kopi: :  Vara og skiklubbutvikler 
Tid :  Mandag 21.august kl 18.00 
Sted :  Teams 
Møtenr:  AU-møte nr. 01, 2023-2025/VTSK    
 
Til stede: Nelly Hermansen, Silje Blytt, Over Berrefjord, Dag Nielsen 
 
Ikke møtt: Johnny Mortensen 
 
 
Saksliste 
 
Orienteringssaker 
- Info fra administrasjon 
- Info fra kretsleder 
 
 
Sak nr. 01, 2023-2025/VTSK – GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
Kort om saken:  Godkjenning av innkalling til AU-møte nr 01, 2023-2025  
  Godkjenning av protokoll AU-møte nr 10, 2021-2023 
 
Vedtak:   Godkjent innkalling og protokoll 
 
Sak nr. 02, 2023-2025/VTSK – ØKONOMI 
Kort om saken:  Regnskapsrapport pr 31.mai 2023 viser et foreløpig underskudd på 

133.893,-. 
  

20 – Administrasjon  -155.802,- 
 30 – Alpint   15.442,- 
 50 – Hopp/Kombinert  71.907,- 
 70 – Langrenn  225.021,- 
 71 – Grenland Ski  -22.675,- 
 80 – Telemark   0 
  
 Grentilskudd ikke fordelt, men kommer med på 

regnskapsrapporten pr 31.august 2023. 
  
Vedtak:  AU tar regnskapsrapport til etterretning 
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Sak nr. 03, 2023-2025/VTSK – FOND 
Kort om saken:  Siste utdeling av Stimuleringsfondet ble gjort sesongen 2022-

2023, og fondet er nå tømt. Styret må ta stilling til om det skal 
opprettes et nytt fond, og mulig fokusområde bør være 
rekrutteringsarbeide.    

 
Vedtak: AU positive til nytt fond. Adm.sjef utarbeider forslag til 

søknadsbrev, og presenterer for styret på neste styremøte. 
 
Sak nr. 04, 2023-2025/VTSK – STYREBEKLEDNING  
Kort om saken:  Med ny tingperiode og mange nye i styre og komiteer, i tilegg til ny 

NSF-logo og ny leverandør av bekledning må det bestilles nye klær 
til styret og komiteer. Hvor mye skal legges i styrebekledning? 

 
Vedtak:  AU positive til styrebekledning. Adm.sjef lager forslag til klespakke 

for presentasjon og beslutning på neste styremøte.  

Eventuelt:  
Kort om saken:  Status og videre fremdrift og plan for langrennskomiteen. Trude 

Harstad har sluttet seg til LK, og det jobbes med å få på plass 
representant fra Grenland Ski. Mål om å gjennomføre 
forberedende møte for en komplett LK med tidligere LK-leder 
Christian Berg i begynnelsen av september.  

 
Vedtak: AU tar orienteringen til etterretning 
 
Kort om saken: Status og videre fremdrift miljøsamlinger. Representant(er) fra AU 

og/eller komiteer bør kobles på arbeidet med fremdrift og 
utarbeide av miljøsamlinger. Et etterspurt tiltak fra flere klubber, 
så bør jobbes aktivt med. Adm.sjef klarer ikke håndtere dette 
alene. 

 
Vedtak: AU tar orienteringen til etterretning, og saken diskuteres 

ytterligere i kommende styremøte.  
  
 
 
 
Vedlegg: Regnskapsrapport pr 31.juli.2023 
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